
 

 

      

 

 

 

 

 

 

Betreft: Actualiteit over wegknippen fietsen bij CS 

 

 

 

 

Rotterdam, 26 september 2012  

 

Geachte voorzitter,  
 

Stadstoezicht heeft op dinsdagochtend 25 september tot grote verbazing van GroenLinks 

weer een groot aantal fietsen verwijderd bij het Centraal Station in Rotterdam, terwijl 

wethouder Baljeu eerder heeft beloofd geen fietsen te verwijderen als er een tekort 

bestaat aan fietsparkeerplekken. Onder andere de Metro en het AD/RD berichten 

hierover. 
 

Ook op de ochtend van de verwijdering stonden de fietsenrekken overvol, met veel 

dubbel geparkeerde fietsen binnen de lijnen en ook noodgedwongen een aantal fietsen 

buiten de witte belijning. 
 

GroenLinks wil dat Stadstoezicht stopt met het wegknippen van fietsen, zolang veel 

fietsers geen plek kunnen vinden om hun fiets neer te zetten. Hierover willen we tijdens 

de eerstvolgende actualiteitenraad in debat met het college. 
 

Met vriendelijke groet, 

 
Arno Bonte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


